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Statenvragen bouw sociale huurwoningen 

Stavenisse, 1 maart  2024  

Vragen ingevolge artikel  44 reglement van orde aan het college  van Gedeputeerde Staten                                      
van  Roy Zeilstra en Ralph van Hertum van PvdA-GroenLinks   

Toelichting:  

Het tekort aan betaalbare woningen in onze provincie is op dit moment nog steeds een groot 
probleem. Ook zijn er zeer lange wachttijden voor sociale huurwoningen in onze provincie. Veel 
mensen die op zoek zijn naar een (huur)huis, kunnen die niet krijgen. De doorstroom van woningen 
zit ook op slot. De inwoners van onze Zeeuwse dorpen en steden verdienen voldoende betaalbare 
woningen. Daarover hebben we als fractie zorgen. 

Aan Gedeputeerde Staten (GS) hebben we de  volgende vragen:  
 

1. Hoeveel nieuwe woningen zijn de afgelopen drie jaar gebouwd per gemeente? 

2. Hoeveel van deze nieuwe woningen zijn sociale huurwoningen, in percentage uitgedrukt? 

3. Hoeveel van deze woningen zijn betaalbare koopwoningen van 350.000 euro of minder, in 
percentage uitgedrukt? 

4. Wat is op dit moment het percentage sociale huurwoningen van het totale woningaanbod 
per gemeente? 
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